
KILLEBÄCKS VÄGFÖRENING 

 
ÅRSBERÄTTELSE 

augusti 2018‐juli 2019 
 
 
Styrelsen har haft 3 styrelsemöten under året. 
 
Vägarna har varit relativt bra under hela vintern. Vi hade halt väglag under ca två-tre dagar.  
Jan Håkansson, Västerby Handelsträdgård har kontrakt med kommunen om snöröjning i området. 
Kontraktet gäller för snöröjning till fastboende. Det betyder att det blir plogat från avfarten vid 
badstranden upp till Jan-Erling Ohlsson och även upp till Thunarf. Snöröjning sker då det har kommit minst 
10 cm snö och efter att Jan fått order av kommunen att börja röja. Med bakgrund av detta har ordförande 
ingått avtal med Magnus Ohlsson om snöröjning vid behov i hela området. 
Ordförande beställde isgrusning  av Jan Håkansson när det var som mest isigt. Han grusade till alla 
fastboende i enlighet med avtalen med kommunen. Detta var ett missförstånd mellan honom och 
ordförande. Han kom tillbaka och grusade återstående vägar senare på kvällen.  
 

I början av april blev vägarna grusade. 11 april kom det en tankbil från Vänersborg med ligning (Dustex). 
Det har visat sig att vare ett mirakel. Trots mycket regn har det inte dykt upp några potthål. Vi tror att vi har 
funnit framtidens lösning. I körspåren har det närmast blivit oljegrus. 
Likväl innefattar avtalet med Magnus också potthålslagning och underhåll av vägarna. 

Kanterna slogs strax före midsommartid.  

 
ALLMÄNNINGARNA 
 
Jan-Erling Ohlsson och Reinhold Geijer har röjt under vintern. De ska redovisa på årsmötet vad som gjorts 
och vad som borde göras inför 2020.  

 
DIKNING 
Dikningen från Killebäcksvägen vid Lundins är utfört. Ronnie Alexandersson har också rensat diket vid Lilla 
Killebäcksvägen. 
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